



# Dagordning för Svenska Rugbyförbundets styrelsemöte 2024-10-16

**Datum:** 16:e Oktober 2024

**Tid:** kl. 19.00 – 22.00

**Plats:** Digitalt via Teams

**Kallade:** SRF:s styrelse, suppleanter, valberedningen, GS

Närvarande:

Anders Blixt (AB)	Kassör, Vice ordförande
Lina Olausson (LO)	Ledamot
Karin Ripol (KR)	Ledamot
Hannes Eriksson (HE)	Ledamot
Patrik Holm Thisner (PHT)	Suppleant
Francois Dubois (FD)	Valberedningen

## Formalia

1. Mötets öppnande  
AB öppnar mötet
2. Närvaro och beslutsrätt  
Se ovan, PHT går in för MH
3. Val av mötesordförande  
Sittande AB väljs av mötet
4. Val av mötessekreterare  
Sittande LO väljs av mötet

5. Val av mötesjusterare  
HE och PHT, väljs av mötet.

6. Per Capsulam beslut  
Inga inkomna

När	Beslut

7. Godkännande av dagordning  
Mötet godkändes av mötet
8. Genomgång av föregående mötesprotokoll  
Punkten uteblev då tidigare protokoll inte varit färdig justerat

## Beslutsärenden

1. Val av Rugby Europe's President (Internt)
  - o Styrelsen beslutar Janhein Pieterse

## Rapportärenden

1. Generalsekreterarens rapport  
Utgår
2. Kassör  
Föredragande AB, goda nyheter från RF vi får mer bidrag, bland annat elitstöd och det kommer att finnas mer pengar att söka för våra föreningar. Detta är preliminära siffror från RF men det ser bra ut. GS skaskriva ihop en text till hemsidan så föreningarna kan planera aktiviteter efter vilka stöd som går att söka.



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

a. Straffavgifter

Straffavgifter, som bör delas ut till föreningar, har fungerat dåligt i år. Det är TK som skall hantera detta enligt TB, men TK har varit för snälla. Rugbyförbundet kommer att kommunicera ut till klubbarna att vi behöver agera på det sättet som är beslutat och TK behöver vara hårdare.

b. Landslagskostnader

Landslagens kostnader ligger lite över budget, vilket inte är några större skillnader sedan vårt tidigare styrelsemöte. Styrelsen behöver ha bättre koll på vilka kostnader som kommer att komma framåt. Detta behöver styrelsen se till att landslagen rapporterar in till styrelsen. AB har haft möte med GS och Oriol, 16 oktober, där bland annat landslagens budgetar diskuterades .

c. Övergång från Visma till Medius

Vi/RF har gått över från Visma till Medius, vilket har strulat lite men AB tycker det är ett bättre system för våra anställda.

d. Ekonomiska rutiner

i. Kommunikation/informationsöverföring

Det finns ekonomiska rutiner men de är inte implementerade ute i t.ex. våra landslag på ett bra sätt. Det finns brister i vår kommunikation. Managers ska se till att informationen kommer ut så att alla har koll på dessa rutiner. Även när det sker förändringar. Det innebär att informationen regelbundet behöver uppdateras.

e. Brister i RF:s utbetalningar av domarräkningar och reseräkningar

Domare hör av sig att utbetalningarna inte kommer och det ser ut som att det är hos RF som det brister. Nu har även reseräkningar uteblivit och vi har svårt att få kontakt med vår kontakt på RF. AB kontaktar d RF och ser till att utbetalningarna sker enligt rutin. Vi betalar mycket för denna tjänst, och det påverkar både SRF men framförallt domarna.

3. Administrationsrapport/ Organisations rapport

Föredragande LO, har tagit kontakt med Stockholm Berserkers för att sätta ihop en arbetsgrupp med dem, vilket kommer kunna hjälpa till med implementering av Transpolicy. De har tackat ja.



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

Kanogo har tackat ja till att hjälpa SRF med kontakt mellan SDF och Förbundet. Här har en kort uppdragsbeskrivning skrivits.

#### 4. Tävlingsrapport

Föredragande HE, TK hade ett möte där TB gicks igenom och den har slipats och förslaget har skickats till styrelsen som behöver läsa igenom det och komma med ev synpunkter.

TK har även diskuterat att dom har varit för snälla med straffavgifter, TK behöver gå ut med att dom kommer vara hårdare nästa år.

Åldersbegränsningar för förstaledare har diskuterats för herrar i samband med skador. Det är inget som några andra förbund i världen reglerar, enligt TK. Men det viktigaste är att tränare eller annan ansvarig är medvetna om sina spelares lämplighet att delta i en klunga, samt att domare behöver kunna identifiera risker kring klungan.

#### 5. Rapport från ungdomskommittén

Föredragande PHT, en tillbakablick på USM gavs. Det verkar som att de flesta har upplevt USM som väldigt bra, frånsett en incident med men tränare från Malmö, se ordf. Rapport, där han inte uppförde sig enligt rugbyns värdegrunder.

Vi behöver fler domare, vilket har kunnat bekräftas under de senaste årens USM. SRDF kommer ha olika tillfällen till utbildningar under höst/vinter i de olika regionerna, för att försöka öka antalet domare.

Stina håller på att uppdatera dipensansökan så den blir mer relevant

#### 6. Rapport från kommunikation och marknadsföring

Fördragande LO, möte med Gunnar, Felicia och Rebecka för att se till att utseende, kommunikation och hemsida lilar.

HE tog upp upphandlingen av profilkläder och speciellt matchkläder. Ett förslag är att vi upphandlar matchkläder och tar in anbud från olika företag, men att träningskläder/merch köps in från lokalt företag. HE och PHT tar med denna frågan och kommer med ett uppdaterat förslag till nästa möte.



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

## 7. Ordförandens rapport

Lite om händelse på USM med en tränare från Malmö, inget städat i skolan där laget hade bott. De har brutit mot eventets nolltolerans kring alkohol och tränaren blev allmänt otrevlig när funktionärerna påpekade detta. Vänersborg, som stod som ansvarig för evenemanget skickar detta till DN. SRF står bakom att ärendet går till DN.

Vi har fått VIP biljetter till landskapen, mötet bestämmer att skicka ut till SDF styrelser att det finns några VIP biljetter till Tjeckien- Sverige i Trelleborg.

### a. Tävlingskommittén och Disciplinnämnden

DN behöver en plats på hemsidan, LO kontaktar DN och lär dom använda vår hemsida för att kunna lägga in PDFer.

Ida på RF håller på och hjälper oss med DN och TB så vi det blir rätt gentemot stadgar och straff.

## 8. Utbildning och Antidoping

Vi läser igenom rapport som MH skickat in. Vi behöver få upp om vi får dopingfall på hemsidan också.

## 9. Aktiviteter

### a. Föreningskonferensen

NJ kommer vara ansvarig för agendan till hj föreningskonferensen, 31 jan-02feb. NJ presenterar upplägg till kommande styrelsemöte.

### b. Fysiskt möte 30 nov- 1dec? Enköping, PHT kollar om vi kan vara i klubbhus.

### c. Ordförandemöte, 6 Nov 18.00, Teams. Info, diskussionsforum.

## 10. SDF:s

Kanogo har fått i uppdrag att vara en länk mellan SDF och förbundet, och har tackat ja. LO har skrivit ihop en arbetsbeskrivning och skickat den till honom.

## 11. HR-ärenden (valberedning och GS lämnar)

Föredragande AB, lönerevision är på gång. Underlag läggs i mappen till detta möte. En HR-grupp bestående av PHT, HE och AB beslutas av mötet.



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

## Övriga verksamhetsområden

1. Demokrati- och jämställdhet  
Inget inkommet.

## Övriga ärenden

2. Nästa möte  
20 nov 2024, kl: 19.00.

---

Anders Blixt, vice ordförande

---

Lina Olausson, sekreterare

---

Hannes Eriksson, justerare

---

Patrik Holm Thinser, justerare



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)